
  
  
Referat fra styremøte i Bakerovnsgrenda Huseierforening  
Dato: 14.11.23 kl. 20:00  
  
Sted:  Teams  
Til stede: Stine, Knut, Jan Ottar og Terje  
Referent: Terje  
  
 
 
Sak 01/23 Gjennomgang av referat  
Dette er det sjette referatet i 2023. 
 
 

Sak 02/23 Gressklipping  
Sesongen for gressklipping er over for 2023, styret takker Stian Eng & Co for bra 
innsats også i år. 
  
 
Sak 03/23 Garasjeporter  
Ved feil på garasjeporter skal Portsenteret kontaktes direkte med en kopi til styret.   
E-post sendes til kjetil@portsenteret.no med kopi til styret@bakerovnsgrenda.no for 
oppfølging.  
  
 
Sak 04/23 Felleskostnader  
Økte felleskostnader hjelper raskt på sparingen til asfalteringsprosjektet og sparingen er 
ihht. opprinnelig plan.  
  
 
Sak 05/23 El-bil lading  
El-bil ladingen oppleves som mer stabil enn tidligere og styret er kun kjent med enkelte 
tilfeller der det har vært ladeproblemer de siste månedene. 
Styret minner om at lading på vanlig stikkontakt i garasjen ikke er tillatt.  
 
Ved behov for å bruke stikkontakt i garasje så skal styret informeres, slik at dette 
strømforbruket kan faktureres. 
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Sak 06/23 – Parkering i grenda  
Styret minner om vedtekter angående parkering i grenda, de er tilgjengelig på 
Huseierforeningens hjemmeside under fanen NYTTIG INFO.  
Bakerovnsgrenda – Bakerovnsgrenda Huseierforening  

  
Grenda vår skal i utgangspunktet ha så liten trafikk som mulig, dette for å unngå evt. 
uhell og ulykker med tanke på at det er mange barn og unge som ferdes i grenda. 
 

  
Sak 07/23 – Brøyting/strøing/feiing 2023/24  
Kontrakt for brøyting, strøing og feiing for sesongen 2023/24 har blitt inngått med 
Lommedalen Vei og Anlegg, samme leverandør som for fjoråret. 
Dette betyr at vi måtte akseptere en relativt høy prisøkning på denne tjenesten. 
Prisøkningen ble begrunnet med at erfaringer fra fjoråret viste at prisen var altfor lav i 
forhold til mengden med arbeid.  
 
Styret var i dialog med 4 andre nye, potensielle leverandører, der alle i utgangspunktet 
var interresserte i dette oppdraget. Men det endte opp med at ingen av dem ville gi oss 
et tilbud på dette. 
  
  
Sak 8/23 - Høstdugnad  
Høstdugnaden ble i år avholdt 8. oktober, styret takker for godt oppmøte og strålende 
innsats! 
 
 
Sak 9/23 – Oppmerking av parkeringsplasser 
Styret fikk dessverre ikke utført oppmerking av parkeringplasser denne høsten, 
aksjonen flyttes til våren 2024. 
 

  
Eventuelt / Innkommende saker  
Ingen  
 
 
 
 
Neste styremøte  
Neste styremøte avholdes tirsdag 16. januar 2023 klokken 20:00.  

http://www.bakerovnsgrenda.no/

